

Optimising Logistics
Packing dimensions for smart
Handling

Logistik optimieren
Verpackungsmaße für
effiziente Arbeitsabläufe



For optimal use of the storage space at Tridelta Meidensha, we have defined packing dimensions for our suppliers for deliveries to our company.

The following dimensions of the outer packaging should be adhered to:

- Length: 120 cm
- Width: 80 cm
- Height: maximum 100 cm (less than this is possible, exceeding not permitted)

Furthermore, the packaging should have the following properties:

- Substructure for handling with an industrial truck (EPal or one-way pallet)
- Securing of sub-packages/individual packages against slipping (stretching with foil or use of extension boards possible)

Zur optimalen Ausnutzung der Lagerflächen der Tridelta Meidensha haben wir für unsere Lieferanten Verpackungsabmaße für Lieferungen an unser Unternehmen definiert.

Folgende Abmaße der Umverpackung sollten eingehalten werden:

- Länge: 120 cm
- Breite: 80 cm
- Höhe: maximal 100 cm (Unterschreitung möglich, Überschreitung nicht zulässig)

Des weiteren sollte die Verpackung folgende Eigenschaften vorweisen:

- Unterbau zum Handling mit einem Flurförderfahrzeug (EPal- oder Einwegpalette)
- Sicherung von Unterverpackungen/ Einzelverpackungen gegen verrutschen (Einstretchen mit Folie oder Verwendung von Aufsatzbrettern möglich)

Any questions? Do not hesitate to contact us.

Fragen? Kontaktieren Sie uns gerne.